
Dagsorden/referat for bestyrelsesmøde 22. jan 2024 kl. 19.00

1. Godkendelse af dagsordenen (2 min.)

2. Årets Landsby, planlægning og kommunikation - Alle (15)

3. På Toppen - Viggo, Mikkel (15)

4. Fyrværkeri i Ejer Bjerge evaluering - Jesper, Morten & Mikkel (10)

5. Valg af Årets Ejer Bjerge borger - Alle (15)

6. Planlægning af generalforsamling - Alle (15)

7. Beskrivelser af landsbyer, se bilag - Alle (10)

8. Bladudvalg - Jens (5)

9. Fastlæggelse af dato for mødet efter næste møde - Mikkel (5 min )

10. Evt. (10 min)

1. Godkendelse af dagsordenen (2 min.) 
ingen indvindinger

2. Årets Landsby, planlægning og kommunikation - Alle (15)
Fantastisk 
Vi går videre til regionskonkurrencen. 
Viggo sammenstykker nogle aktuelle artikler og billeder.
Vi holder festen sammen med generalforsamlingen, som et festlig indslag.
Generalforsamlingen rykkes til lørdag den 13. april

3. På Toppen - Viggo, Mikkel (15)
der har været møde i styregruppen. 
Kommunen? Det skal på budgettet til 2025, forhandlinger går i gang lige straks.
Vi skal have foretræde for fagudvalget for kultur og fritid. De laver en prioriteret liste. Vi vil gerne 
have foretræde den 10. april (Mikkel og Viggo)
De egentlige budgetforhandlinger ligger først i begyndelsen af september.

Fonde? 
LOA, vi har haft et første møde med en konsulent. 
Nordea Fonden har lidt flere penge end de plejer (900 mio. kr.)



4. Fyrværkeri i Ejer Bjerge evaluering - Jesper, Morten & Mikkel (10)
Omvendt fundraising – ikke så god en forretning, et mindre underskud. Containeren afhentes i 
morgen.
Kommer i regnskabet som et projekt, ikke under ordinær drift. 

5. Valg af Årets Ejer Bjerge borger - Alle (15)
Mange nomineringer. Vi går med den mest oplagte og med flest nomineringer 
Vi overlevere opgaven til kommunikationsgruppen (Morten) og opfordre til at det offentliggøres til
halballet.

6. Planlægning af generalforsamling - Alle (15)
Lørdag den 13. april kl. 10 – 12
Ea reserverer salen 
Dirigent Jens Ulrik? (Mikkel)
Viggo, Flemming og Jens er på valg. Flemming ønsker ikke at genopstille. Morten vil gerne stille op.
Ea og Morten er på valg som suppleanter. Ea ønsker ikke at genopstille.
Så vi skal som min. have fundet 2 suppleanter 
Flemming vil godt forsætte i styregruppen for ”På Toppen”

7. Vi spørger kommunikationsgruppen om de vil tage opgaven

8. Bladudvalg - Jens (5) deadline 26. februar
Tema: Ejer Bavnehøj tårnet 100 års jubilæum
Årets ildsjæl og Årets landsby og fejring /generalforsamling

9. Fastlæggelse af dato for mødet efter næste møde - Mikkel (5 min )
tirsdag den 11. juni

10. Evt. (10 min)
Skilte update. Vi har fået 20 cm mere i højden, - det skal vi vist være tilfredse med
vi må ikke bruge tekst – vi har 53.000 kr. – det burde være nok til alle byskilte

Termonet. Der håbes på flere penge af en ny pulje. Måske skal skolen med i projektet.
Næste møde er planlagt til den 26. februar, men bliver måske udskudt.

Ref./ Jens Huusmann

1


